
Noteringar överlämning Äppelbo Östra VVO 20221023 

Närvarande: Kim Liljekvist, Jessica Geidnert, Fredrik Geidnert, Lars Nises, Tony Albinsson, 

Tomas Holtmoen, Per Ove Eriksson, Tom Björns, Lars Larsson, Fredrik Tällberg 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Justeringsmän 

Kim Liljekvist och Lars Nises 

 

3. Föregående protokoll 

Gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

 

4. Uppföljning älgjakt 2022 

Norra: 

Noltjärnslaget: Skjutit en kviga en tjur och tre kalvar. Något mer älgar än tidigare år. 

Var 14 jägare. Har efterjakt 5-6 november.  

Södra: 

Sågenlaget: Skjutit en tjur och en kalv. Laget har släppt flera tjurar med större antal 

taggar på hornet. Har efterjakt 28,29,30 oktober. Var 9 jägare. 

Råbergslaget: Skjutit två tjurar och en ko samt tre kalvar. Bra med älg. Kor med kalv. 

Har efterjakt 5-6 november. Var 17 jägare. 

Hummelbergslaget Skjutit en tjur och tre kalvar. Gott om kor med kalv. Ingen ensam 

ko eller kviga. Ok med älgar. Var 14 jägare. 

 

Söder om älven ligger vi nu på en avskjutning på 2,4. Hela ÄSO ligger på 1,9. Målet är 

3,4. 

Norr om älven ligger vi nu på en avskjutning på 2,3. Målet är 2,9. 

 

I ÄSOt på södra sidan finns idag 385 oskjutna djur. 

 

Efter tilldelningen är det upp till varje lag att avgöra om det finns utrymme att skjuta 

mer på avlysningsjakt. 

 

5. Budget 

PO har räknat igenom budgeten igen efter att ha kollat upp några poster som var 

något oklara. Hålls nuvarande budget så går vi +-0. Vi kommer eventuellt att ha 

likviditetsproblem i juni 2023 eftersom Billerud ska ha arrendepengarna då. Det är 

därför av yttersta vikt att vi får ut jaktkorten i tid nästa år. Jaktkorten kommer också 

att behöva höjas för att vi inte ska ligga på så små marginaler.  

 

 



 

 

6. Övriga frågor 

• Tältet vid slakthuset är snart slut. Inget nytt tält skall köpas in. En kalkyl ska 

göras för att bygga något permanent och sedan skall det sökas bidrag och 

sponsorer. Tony ansvarar för arbetsgruppen för att ta fram en kalkyl. Övriga 

som ingår i arbetsgruppen Kim till att börja med.  Fredrik erbjöd sig att gräva 

gratis. Fredrik tillfrågar jordägarna som äger marken. 

• Konto på Granngården skall upprättas. PO fixar det. Konto hos Olsén är klart. 

• Spannmål får vi av Sturk Jocke till överkomligt pris. De kan eventuellt krossa 

det direkt. Fler tunnor eller annan förvaring behöver införskaffas. Planeras att 

utföras under de närmaste veckorna. Utöver viltvårdsgruppen skall fler 

engageras för viltvården. Förslagsvis någon ur varje jaktlag samt 

småviltsjägare och pensionärer som har intresse för det.  

 

7. Nästa möte 

27/10 Kl 17:00 i Rågsvedens Bystuga för styrelse, suppleanter och jaktledare.  

Lars Nises fixar fika. 

8. Mötet avslutas 

 

   

Fredrik Geidnert, Ordförande  Jessica Geidnert, sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

Lars Nises    Kim Liljekvist 

 


